
 

Protokół 

z posiedzenia Rady Dydaktycznej dla kierunków:  

Europeistyka, Europeistyka — studia europejskie 

z dnia 14 stycznia 2021 r. 

 

1. Dziekan Wydziału Nauk Politycznych i Studiów Międzynarodowych (WNPISM)  

Pan dr hab. Daniel Przastek powitał członków pierwszego zdalnego posiedzenia Rady 

oraz pogratulował wyboru nowym członkom Rady Dydaktycznej na kadencję 2021-

2024 dla kierunków: Europeistyka, Europeistyka — studia europejskie. Sprawdzona 

została lista obecności i potwierdzone zostało kworum. Następnie Pan dr hab. Daniel 

Przastek oddał głos Dyrektorowi Centrum Europejskiego (CE) dr. hab. Kamilowi 

Zajączkowskiemu. 

 

2. Pan Dyrektor podziękował Panu Dziekanowi i życzyły Radzie Dydaktycznej na 

kadencję 2021-2024 wielu burzliwych dyskusji oraz samych sukcesów podczas obrad 

Rady Dydaktycznej.  

 

3. Pan Dziekan dr hab. Daniel Przastek podziękował Panu Dyrektorowi dr. hab. Kamilowi 

Zajączkowskiemu i następnie zaproponował zmianę w kolejności porządku 

posiedzenia, tak aby wybory na Przewodniczącego Rady Dydaktycznej obyły się przed 

zatwierdzeniem protokołu z ostatniego posiedzenia Rady z dnia 3 grudnia 2020 r. Nikt 

nie wniósł dodatkowych uwag w związku z tym Dziekan WNPISM zarządził 

głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia.  

 

 

 

4.  Głosowanie nr 1 - Przyjęcie porządku posiedzenia: 

 Głosujących: 11 

 Za: 11 

 Przeciw: 0 



 

 Wstrzymało się: 0. 

 

5. Przechodząc do punktu drugiego posiedzenia, czyli wyboru na Przewodniczącego/cą 

Rady Dydaktycznej Pan dr hab. Daniel Przastek poprosił  

o zgłaszanie kandydatów. Kierownik Jednostki Dydaktycznej WNPISM Pan dr hab. 

Maciej Raś zaproponował na Przewodniczącą Rady Dydaktycznej pracownika 

naukowego Wydziału Nauk Politycznych i Studiów Międzynarodowych Panią  dr hab. 

Justynę Miecznikowską, wskazując na duże doświadczenie ze względu na pełnione 

funkcje na stanowisku: Kierownika Studiów dla kierunku Europeistyka — integracja 

europejska (profil praktyczny), studia stacjonarne I stopnia. Pani dr hab. Justyna 

Miecznikowska wyraziła zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącej Rady 

Dydaktycznej.   

 

6. Pani dr Anna Ogonowska zwróciła uwagę, że według umowy zawartej między 

WNPiSM i CE przewodniczącym wspólnej Rady Dydaktycznej przez dwa lata 

powinien być przedstawiciel WNPiSM, a przez kolejne dwa lata przedstawiciel CE. 

 

7. Pan Dziekan dr hab. Daniel Przastek poprosił, aby odnotować w protokole, że 

Przewodniczący/ca oraz Wiceprzewodniczący/ca wspólnej Rady Dydaktycznej 

WNPiSM i CE wymienią się funkcjami po dwóch latach, tak aby Przewodniczącym/cą 

w latach 2021-2022 był przedstawicielem WNPiSM,  

a w latach 2023-2024 był przedstawicielem CE. 

 

8. Następnie, Pan dr hab. Daniel Przastek poprosił o zgłaszanie innych kandydatur na 

stanowisko Przewodniczącego/cą Rady Dydaktycznej. Wobec braku innych kandydatur 

Pan dr hab. Daniel Przastek zarządził głosowanie na Przewodniczącego Rady 

Dydaktycznej. 

 

9. Głosowanie nr 2 – Wybór przewodniczącego/cej Rady Dydaktycznej: 

 

Głosujących: 11 



 

Za: 11 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0. 

 

10. Pan dr hab. Daniel Przastek pogratulował wygranej nowej Przewodniczącej Rady 

Dydaktycznej i przekazał przewodnictwo nad Radą Dydaktyczną  

Pani dr hab. Justynie Miecznikowskiej, która podziękował za zaufanie i wybór na 

Przewodniczącego.  

 

11. Następnie, Pani dr hab. Justyna Miecznikowska przeszła do następnego punktu obrad, 

czyli wyboru Wiceprzewodniczącego/cą Rady Dydaktycznej, jednocześnie otwierając 

możliwość zgłaszania kandydatur. Przewodnicząca Rady Dydaktycznej zgłosiła 

kandydaturę Pani dr Agnieszki Chmielewskiej na Wiceprzewodniczącego Rady 

Dydaktycznej, podkreślając jej  doświadczenie na stanowisku Zastępcy Dyrektora 

Centrum Europejskiego UW. Pani dr Agnieszka Chmielewska wyraziła zgodę na 

kandydowanie na stanowisko Wiceprzewodniczącej Rady Dydaktycznej.  Wobec braku 

innych kandydatur Pani dr hab. Justyna Miecznikowska zarządziła głosowanie na 

Wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej. 

 

12. Głosowanie nr 3 - Wybór przewodniczącego/cej Rady Dydaktycznej: 

 

Głosujących: 9 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0. 

 

13. Przewodnicząca Rady Dydaktycznej pogratulowała dr Agnieszce Chmielewskiej 

wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Dydaktycznej. Pani dr Agnieszka 

Chmielewska podziękowała Radzie Dydaktycznej za wybór i zaufanie. W dalszej 

kolejności Pani dr hab. Justyna Miecznikowska przeszła do następnego punktu obrad, 

czyli przyjęcia protokołu Rady Dydaktycznej z dnia 3 grudnia 2020 r.  



 

W związku z brakiem uwag ze strony członków Rady, Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie. 

 

14. Głosowanie nr 4 – Przyjęcie protokołu z dnia 3 grudnia 2020 r.: 

 

Głosujących: 10 

Za: 10 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0. 

 

15. Następnie, Przewodnicząca Rady Dydaktycznej przeszła do ostatniego punktu, czyli 

wolnych wniosków.  

16.  Jako pierwsza zgłosiła się Pani dr Anna Ogonowska, która zwróciła uwagę, że należy 

ustalić najbliższy termin spotkań Rady Dydaktycznej oraz kalendarz spotkań. 

 

17.  Pan dr hab. Maciej Raś poparł Panią dr Annę Ogonowską w sprawie stworzenia 

kalendarza spotkań oraz zaproponował aby ustalić spotkania tak aby wypadły  

w czwartki między godziną 8 a godziną 13 ze względu na fakt, że w tym dniu i  

w tych godzinach wszyscy pracownicy WNPiSM mają czas na sprawy organizacyjne 

jak np. Rady Wydziału czy Rada Dydaktyczna.  

 

18. Pani Przewodnicząca dr hab. Justyna Miecznikowska zgodziła się z Panią dr Anną 

Ogonowską oraz Panem dr hab. Maciejem Rasiem i poinformowała Radę Dydaktyczną, 

że kalendarz spotkań zostanie wypracowany przy współpracy CE 

 i WNPiSM. 

 

19. W ramach wolnych wniosków, Pani dr Jadwiga Nadolska podkreśliła, że na następnej 

Radzie Dydaktycznej należałoby poruszyć kwestię akceptacji tematów prac 

dyplomowych przez Radę Dydaktyczną.  

 



 

20. Pani Przewodnicząca dr hab. Justyna Miecznikowska podziękowała Pani Doktor za 

podniesienie tej kwestii oraz zwróciła uwagę, że Rada Dydaktyczna również będzie 

musiała opracować zestaw pytań do egzaminu dyplomowego obejmujący odpowiednio 

zakres studiów.  

 

21. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za wniesiony wkład do Rady Dydaktycznej i 

zakończyła spotkanie. 

Protokolant: Alexander Parmee 


